
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 23. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 128

Er det korrekt forstået, at der ikke har været nogen kontakt af nogen art (e-mails, telefon-

opkald, møder, samtaler i kanten af et møde m.v.) mellem medarbejdere i Arbejdstilsy-

nets og Det Nationale Forskningscenter for Arbejdsmiljøs (NFA) og medarbejdere Be-

skæftigelsesministeriets departement angående grænseværdier for chrom 6, fra februar

2017, hvor Arbejdstilsynets og Det Nationale Forskningscenter for Arbejdsmiljøs (NFA)

blev bekendt med resultaterne for chrom 6 i SCOEL-regi, og frem til den 19. september

2018, hvor Beskæftigelsesministeriets departement modtog en sag fra Arbejdstilsynets

og Det Nationale Forskningscenter for Arbejdsmiljøs (NFA)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Leif Lahn Jensen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Leif.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted

formand
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